
Minnesanteckningar  

 250409 

Närvarande:  

Carl Bergander, Karl-Johan Hvass, Gabriel Söderlund, Henning Lööv, Ann Maikkula, 

Peter Ekwall, Simon Vittgård, My Göransson, Jamie Parker, Claes Kämpe, Christer 

Öggesjö, Robin Blomstrand och Malin Berlin Natrup 

Mötet öppnades av Carl 

1. Lag inför nästa säsong 

 

A-laget:  

Säsongen som varit: lite svajig, sjukdomar mm  

Spelarunderlag: 13-16 st  

Tränare/ledare: Henning, Peter och Malin  

Övrigt: spel i div 5 

 

P09 

Säsongen som varit: Många jämna matcher, en del vinster och en del 

förluster. Bra serie 

Spelarunderlag: 9 utespelare + 2 målvakter   

Tränare/ledare/admin: Ann, My, Claes, Malin 

Övrigt: behöver slås ihop med/samarbeta med något annat lag 

 

P10 Ingen är representerad 

Säsongen som varit: 

Spelarunderlag:  

Tränare/ledare/admin: 

Övrigt:   

 

P11 

Säsongen som varit: Bra säsong. Fler vinster än förluster. Lyckade cuper! 

Spelarunderlag: 10 st varav två målvakter  

Tränare/ledare/admin: Kalle, Daniel L 

Övrigt: Behöver slås ihop med/samarbeta med ett annat lag. 

 

P12 Ingen är representerad 

Säsongen som varit: 

Spelarunderlag:  

Tränare/ledare:  

Övrigt:  



 

 

P13: Ingen är representerad 

Säsongen som varit: 

Spelarunderlag:  

Tränare/ledare:  

Övrigt:  

 

P14/15 

Säsongen: De har tappat ett par under säsongen. De hamnade i den svåra 

serien. Det har gått bra ändå. Inga vinster men ändå jämna matcher. Bra 

utveckling.  

Spelarunderlag: De har ca 15 spelar. 7 st födda -14 och 8 st födda -15 

Tränare/ledare: Gabriel, Elina och Dick 

Övrigt: De funderar på att anmäla sig till grön nivå ett år till och söka 

dispens för de som är födda 14. 

 

P/F16 

Säsongen: De har spelat poolspel.  

Spelarunderlag: 21 spelare 

Tränare/ledare: Jamie, Simon, Liza, Diana 

Övrigt: De har tre tjejer. Hur ser det ut för dem? Kan vara idé att göra en 

ny intresseanmälan för uppstart av ett lag. Det finns tre tjejer som är 

födda -17. Ett flicklag födda 16/17 vore en idé.  

 

P/F17 Ingen är representerad 

Säsongen:  

Spelarunderlag:   

Tränare/ledare:  

Övrigt:  

 

P/F18  

Säsongen:  

Spelarunderlag:  15 totalt varav 8 tjejer 

Tränare/ledare: Robin, Christer 

Övrigt: poolspel grön nivå, de ska försöka få ytterligare en ledare till laget. 

 

P/F19 +20 Ingen är representerad men de har skrivit sms med följande 

info; 

Säsongen:  

Spelarunderlag: 27 spelare 

Tränare/ledare: Johan R, Alexander  

Övrigt: De önskar gärna att dela upp laget så att det blir ett lag med barn 

födda -19 och ett lag för barn födda -20.  



 

 

F11/13 

Säsongen: Många förluster. De har även spelare från Nässjö och Eksjö.  

Spelarunderlag: 10-15 spelare 

Tränare/ledare: Carl, (Emmie ska hoppa av )  

Övrigt: Hur blir det med flickor födda -10 (2-3 st), det behövs två tränare 

till. 

 

F14/15 

Säsongen: Bra! 

Spelarunderlag: 10-12 spelare ska fortsätta 

Tränare/ledare: Henning, Sara, Sebastian 

Övrigt: spela 4 mot 4 

 

2. DJ20 

Det vore bra om det finns ett damlag. Hur kan vi locka tillbaka de som har 

gått till Eksjö? Vad kan vi locka med?  

 

3. Enkät  

• En del upplever att det är högljutt i hallen. Mycket spring 

mellan planerna då de yngre tränar. Ett alternativ kan vara att 

säga att de som inte tränar inte ska vara på planen. Samtidigt så är 

det trevligt när familj och syskonen är där och lirar lite vid sidan av.  

 

• Matchklockan ska ses över av kommunen 

 

• Det är få som byter om i hallen före och efter träningen. Det 

är synd då lagbygget ofta görs då. Hur kan vi komma i kring med 

det? 

 

• Hur ska få till infon ut! Många pling i supertext! Kan vi ha en 

grupp där sektionsledningen kommer ut med viktig info så att inget 

missas. 

 

4. Minicup 

Ett tips är att anordna en minicup för att dra in pengar till sektionen. 

Anmälningsavgiften ska inte vara för hög (lokalhyra + domarkostnader ca 

1200 kr) däremot kan man få in pengar på att grilla hamburgare och ha 

kiosken igång. Är ni intresserade av att ordna en minicup så hör ni av er till 

Daniel D då han har koll på halltiderna. 

 



5. Ekonomi 

Nu har vi dragit in mer pengar än tidigare år. Vart tar de pengarna vägen? 

 

6. Matchställ 

Vi måste titta över antalet matchställ gentemot antalet spelare inför nästa 

säsong.  

Vid datorn Malin Berlin Natrup  


